
Душанка Мајкић 

Питања постављена Савјету министара БиХ: 

1. „Зашто Савјет министара још увијек није усвојио Извјештај о раду ЈПНИО 

'Службени лист БиХ' за 2011. годину? 

2. Тражим да ми се достави на увид: 

a) цјеновник оглашавања објава јавних набавки у 'Службеном гласнику БиХ' 

који је усвојио Савјет министара (Одлука са 77. сједнице од 19. 02. 2007. 

године), као и цјеновник објава осталих правних аката, 

б)  посљедњи ревизорски извјештај и 

      ц)  биланс стања и биланс успјеха за 2011. годину. 

3. Колика је укупна величина новог пословног простора 'Службеног листа БиХ'? 

Колико од тога користи ЈПНИО 'Службени лист БиХ', а колико три институције 

БиХ (Правобранилаштво БиХ, Фонд за повратак и Канцеларија агента Савјета 

министара БиХ пред Европским судом за људска права)? Навести број квадрата 

по свакој институцији.  

4. Зашто Савјет министара није извршио избор предсједника и чланова Управног 

одбора ЈПНИО 'Службени лист БиХ', иако је процедура спроведена и 

достављена препорука прије осам мјесеци (21. 02. 12012. године)? 

5. Колика је накнада предсједнику и члановима Управног одбора?“ 
 


